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支聯會政治宣傳 食環冚檔有理
政界批違約借擺攤位圖撕裂社會
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最新失業率升破16年來高位，工聯會在全港各區舉行
「救失業度時艱」聯署簽名行動並派發防疫物資，要求
政府設立150億元緊急失業援助基金，為失業或停工工友
提供每月9,000元、為期6個月的現金津貼，及創造更
多臨時職位、增加再培訓名額、提高再培訓津貼、放
寬失業綜援申請門檻等。

●香港文匯報記者 杜思文 一一一一一一一一一一一一一一
一一一一一一一一一一一一一一
一一一一一一一一一一一一一一
一一一一一一一一一一一一一一
一一一一一一一一一一一一一一
一一一一一一一一一一一一一一
一一一一一一一一一一一一一一

聯 署 救 失

因應「支聯會」位於維園的年宵攤位

內容與賣花無關，食環署決定即時終止

與「支聯會」的維園年宵攤位使用協

議。「支聯會」主席李卓人聲稱受到

「政治打壓」，更稱會向食環署追究責

任。多名政界人士昨日在接受香港文匯

報訪問時表示，署方執法有理，並批評

「支聯會」意圖扭曲年宵平台，借攤位

作出政治宣傳，扭曲年宵的意義，企圖

撕裂社會。

●香港文匯報記者 倪思言

網民點睇
批評「支聯會」呃錢

Ling Cheung：就嚟過年啦，可唔可以唔好有着仇
恨嚟過年呢？開開心心唔得㗎咩？
佢哋可唔可以唔好任何時候都搞呢
啲活動啊。

Wendy Yu Yu：未開檔，就要收檔！真係核突！
騙徒手法層出不窮，又出嚟 r
（搲）錢！

Tommy Ding：佢地（哋）班政棍，唔會放過任何
賺錢既（嘅）機會！

批評李卓人搞事

Tk Law：最呃（叻）掛羊頭賣狗肉的李呃（卓）
人！

Joy de Violet：支持李呃（卓）人收檔！

hoishui：強烈要求國安處可執行任務，立即拘捕
李卓人、蔡耀昌。

支持食環署執法

Telly Lam：每年行年宵市場，希望一家大小，享
受年宵氣氛，但年年啲政治攤檔在場
內用大聲公散播仇恨，藉機眾籌。希
望日後食環署停止此類攤檔，令市民
能真正享受年宵歡樂氣氛。

Jcy Lai：食環（署）終於做咗唯一正確嘅事喇，
希望陸續有來。

Popo Wong：食環今次做得好！

華為：點解無手足出嚟撐嘅，係唔係驚比（俾）
人拉呀？

資料來源：網上討論區

「支聯會」前晚在社交平台上載食環署發出的
兩封信件。食環署在第一封信中指，「支

聯會」在攤位中展示與鮮花無關的物品，若不移除
就會終止攤位的《使用協議》。其後，署方再度出
信通知，表示經巡視後發現攤位未有改善，會即時
終止與攤位的合約，並要求他們在昨日早上7時正
交回攤位。至昨日早上8時半，10多名食環署人員
以鐵馬及膠帶圍封「支聯會」的攤位，「支聯會」
其後將所有貨品搬離攤位。
翻查記錄，食環署過往曾因現已解散的「香港民

族黨」及「青年新政」售賣與「港獨」訊息有關的
產品，終止其年宵攤位的特許協議。

梁志祥：終止合約咎由自取

民建聯立法會議員梁志祥表示，食環署對違反合
約的攤位執法合情合理。他指出，當局規定今年年
宵攤位只能夠出售鮮花及濕貨，但「支聯會」的攤
位卻掛上政治橫額，明顯並非單純賣花，而是帶有
政治宣傳的動機。
他認為，食環署是根據與檔販簽訂的合約而執

法，並強調署方是在履行職責，絕非所謂的「政治
打壓」。在終止合約前，食環署已對有關人等作出
警告，但「支聯會」並未理會，最終被終止合約完
全是咎由自取。

麥美娟：食環行動履行職權
工聯會立法會議員麥美娟讚揚食環署的執法行動迅

速且正確。她表示，今年的年宵規模因疫情而縮小，
不少市民都期盼可到年宵市場買花，然而，有組織企
圖借年宵平台作出政治宣傳，扭曲年宵的意義。食環
署是次行動是履行職權，毋須擔心會被追究。

陳志豪：違反只許賣花協議
「公民力量」成員陳志豪批評，「支聯會」泛政

治化的行為令社會撕裂，食環署執法恰當。他指
出，食環署今年批出的協議只容許攤位售賣鮮花，
但「支聯會」卻「掛羊頭賣狗肉」，違反協議作出
政治宣傳，故是次行動絕非李卓人口中的所謂「政
治打壓」，相信若有其他攤位違反協議，署方亦必
定依法辦事。

繼英國改變
BNO 持有人以
「5+1」方式入
籍後，加拿大政
府又宣布新嘅移
民政策，近5年

喺合資格大學畢業嘅港生，即可申
加國3年工作簽證。各國爭相爭移
民，講到尾都係為咗爭人才同錢
財，大家唔好以為自己咁搶手，
「手足」更可能只得個睇字喎。
加拿大政府日前宣布，本月8日
起，容許喺過去5年獲得加拿大學
位或大專文憑，或持相等外國大學
證書嘅港人申請3年嘅工作簽證。
加拿大移民部續稱，本年內稍後
將提供兩種途徑供港人申請永久居

留，一係喺加拿大有至少1年工作
經驗並符合語文及教育要求嘅港
人，二係喺加拿大取得大學學位嘅
港人。加拿大移民部長 Marco
Mendicino仲話，吸納年輕、有才
能及經驗的畢業生，有助推動加拿
大經濟發展。
突然變成好似有人爭住要咁，難

怪一眾「黃絲」感到飄飄然。攬炒
派中人「陳大文」就踩英國捧加拿
大，話加拿大嘅移民政策比「白人
優先」嘅英國更加「仁慈」，「不
讓英國獨攬港人的人才及錢財，之
前賣晒資產爭先仆去英國的港燦
家會唔會感到已中伏？」
佢仲話，華人喺美國及加拿大

的發展遠遠好過英國，唔好迷信

輿論KOL講嚟講去嘅知名藍血華
人如何喺英國撈得好，嗰啲只喺
極端少數，大家多睇youtube上資
深移居英國嘅港人嘅生活，就知
道華人喺英國係相當難出頭。
佢直言，喺英國嘅「低等」華人
移民，亦唔見得感受到幾多所謂大
英帝國嘅「文明」，「你咪又係做
超市收銀、貧民區外賣送餐、塘水
滾塘魚，做新入來的港人移民搵棟
樓抽佣，基本上真係食自己。」佢
又話，家最新潮流係做加拿大移
民KOL，仲講英國移民可以「收
檔」喎。

梁振英：鈔票換護照 講金不講心
「黃絲」普遍嘅心態，就係邊個

畀嘅着數多就黐埋去，之前盲撐美
國前總統特朗普就係咁嘅原因，正
所謂互相利用啫。全國政協副主席
梁振英就喺fb發帖一語道破：「英
國人想搵你着數，你想佔英國人便
宜，你永遠不會有做英國人的承
擔，鈔票換護照，雙方都講金不講
心，英國人民永遠不會承認你是他
們一分子，就是這麼簡單。走就走
吧，不要唱衰香港。」
講到尾，其實無論係英國或者加

拿大，家放寬移民門檻都不過係
「趁火打劫」，目標始終係香港專
業中產，所謂「手足」都係陪襯
吓、用嚟攞吓光環嘅啫。所以，何
必抬加貶英？都係一丘之貉罷了。

●香港文匯報記者 杜思文

撐暴律師兼民主黨九龍城區議員黃國桐喺
台灣開設嘅餐廳「保護傘」，可謂係「最出
名」嘅「黃店」，點知家「告急」後，啲
網民都唔買賬，更有人踢爆「保護傘」啲嘢
一向又貴又難食，做唔到本地生意，又揶揄
話點解撐「獨」嘅台灣當局領導人蔡英文唔

幫手。
《立場新聞》日前發咗一篇「流亡」台灣「手足」嘅投稿。

佢喺文中首先講到自己逃亡到台灣之後，學識煮飯洗碗，仲話
「保護傘」已經變成佢嘅「新屋企」，老闆得知佢自己煮就
「免費送食材俾佢」，每周都有老火湯，又請食「家鄉味道」
嘅飯餸等等。
不過，話鋒一轉，篇文終於進入「正題」，就係話「保護

傘」可能撐唔到年尾，仲叫人一齊「諗辦法」喎。「諗辦
法」？係咪又搞「眾籌」掠水呀！
唔少網民見到呢篇「告急文」，一啲都唔同情，仲批評「保

護傘」餐廳又貴又難食已經出晒名。「Bobo Chan」直言：
「不如反思下性價比奇低同食物質素低劣嘅問題。」「Peorth
Kanzaki Lee」係《立場》facebook專頁嘅「Top fan」，佢都
話：「一個午餐接近 NT300（約83港元），普通人點食呀。」
「Watup Leung」亦話香港個套喺台灣用唔到，「×，滾水六
（淥）麵賣你280（約77港元），你知唔知台灣咩物價水平？賣
80（約22港元）都嫌貴。」「Angie Lee」亦勸「保護傘」現實
啲，家香港人好難去台灣旅遊，「要轉做本地人生意，價錢要
貼地啲，當然質素要有一定保證，否則港人都好難支持。」

網民揶揄蔡英文唔幫手
「Edison Jiang」就揶揄：「怎麼蔡英文不出手幫你們

呢？」「John John」異想天開，「友情建議」一班「黃絲」
明星，去「保護傘」客串，應該是好大嘅賺錢機會。但佢哋會
否冒着犯法風險去幫手，就係另一回事喇。
「Eddy Wang」則寸投稿嗰個「手足」咁大先識「照顧自

己」：「咁末（咪）幾好，終於學到煮飯食同埋洗碗，唔洗（使）
再做飯來張口靠父母嘅廢物！」 ●香港文匯報記者 杜思文

台「黃店」告急無人理
網民踢爆貴兼難食
��
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見加國搶錢搶人 黃絲即寸移英中伏
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香港文匯報訊（記者 倪思言）
農曆新年將至，不少攬炒派區議員
在其辦事處舉辦「義賣」及「DIY
揮春」活動，借機鼓吹「港獨」訊
息。有政界人士接受香港文匯報訪
問時表示，他們的行為已涉嫌違反
香港國安法及《區議會條例》，促
請民政事務總署介入調查，並提醒
市民切勿誤墜違法陷阱。
沙田區議員黃文萱繼早前將「港

獨」旗幟掛在辦事處後，近日又再
試圖鼓吹「港獨」訊息，包括化整
為零，將「港獨」標語雕成兩個一
組的圖章，美其名曰供市民「DIY
揮春」。灣仔區議員梁柏堅昨日則
將「支聯會」在維園年宵攤位中的

鮮花搬到辦事處「義賣」，更稱會
將收益捐到為黑暴分子等提供「經
費支援」的「守護公義基金」。灣
仔區議會主席楊雪盈亦將部分鮮花
運送至大坑新村街市集免費派發，
但同時要求市民「隨緣樂助」。

郭偉强：明顯違國安法
工聯會立法會議員郭偉强指出，

香港國安法自去年頒布及實施後，
全港市民都應該要遵守法例，但有
區議員依然借機播「獨」、舉行鼓
吹「港獨」的活動，所作所為明顯
違反了香港國安法及《區議會條
例》。
他要求民政總署介入調查，同時

提醒市民若見到相關活動時，應拍
照及保留宣傳品作舉報之用，好讓
警務處國安處及民政總署能夠依證
據執法。

葛珮帆促速處理區員宣誓
民建聯立法會議員葛珮帆批評，

區議員利用辦事處作出宣揚「港
獨」，無疑是違反職能的行為，並
透露近日收到不少有關區議員鼓吹
「港獨」的舉報，包括掛出橫額作
政治宣傳，是存心利用公帑作違法
行為。她促請特區政府盡快處理區
議員宣誓的修例工作，好讓相關部
門能夠監察及打擊違反誓言的行
為。

新民黨立法會議員容海恩指出，
有關區議員所舉辦的活動明顯是觸
犯香港國安法，並強調區議員租用
辦事處是用作推廣或處理公務等需
要，房署應審視他們的租約，避免
有人利用公帑作違法的行為。她
指，署方在有需要時應沒收地方及
終止租約，而有關部門亦應嚴厲打
擊區議員違反香港國安法的行為。
民政事務總署回覆香港文匯報查

詢時指，如有市民懷疑區議員涉嫌
違反法例，應聯絡執法部門，要求
調查跟進。如我們收到有關違反香
港國安法的具體投訴，也會轉介予
執法部門跟進。

攬炒區員搞義賣圖宣「獨」

旺角大球場
嘅通宵花墟可
謂係香港人嘅
集體回憶，但
因為疫情一度
被取消。考慮

到檔主銷售訴求以及市民買花需
要，特區政府決定喺嚴格防疫措
施下重開多個花市。身為油尖旺區
議員嘅攬炒派林兆彬，竟以花墟播
疫、凌晨開市擾民為理由，發起緊
急「聯署」反對「突襲式」花墟。
唔熟區情，又唔識玩政治，「熱血
公民」鄭錦滿都教佢做嘢：「因為

政治立場反對花墟唔係唔可
（以），就唔好扯上疫情喇。」
農曆新年前，喺旺角大球場入口

廣場舉辦嘅新年鮮花市集活動將不
設零售，花市規模亦由以往20多檔
減至今年嘅9檔，活動時間則由以
往每日24小時減至8小時，即由凌
晨1時至早上9時。
林兆彬就喺facebook聲稱，「這
個活動自2002年起每年都會於相同
地點舉行，不過以往當然在日間進
行，今年是首次於凌晨時分通宵舉
行。」
佢又話收到民政事務處通知後甚

至以為寫錯咗時間，更將重開花市
同疫情夾埋一齊，聲言特區政府一
邊延長限聚令，一邊又批准凌晨搞
通宵花農批發市場，完全係「反
智」，更會將「災難」升級。

只許搞「黃市集」不許花農搵食
搞咗一大輪，出醜就梗係佢自

己，因為旺角大球場年宵花市其實
年年都係24小時進行。網民「陳
必」寸佢，「批發花咁多年都係夜
晚做㗎，呀已完（議員）喺咪新港
人？」
鄭錦滿亦回帶林兆彬曾轉發支持

嘅「黃色集市」個帖文，教埋林兆
彬做嘢。佢話，其實講明因為政治
立場，只撐「自己人」，反對「港
九花卉職工總會」搵食亦唔係唔
得，「唔好×講係乜×『疫情』關
係。」諷刺林兆彬咁樣搞，係「只
許黃色市集，不許花農市場。」
網民「Ming Chau」亦話，旺角

花墟全年365日都係人來人往，附
近都有民居，好多住宅樓下就係花
店批發市場。況且油麻地果欄都係
凌晨落貨，仲質問林兆彬有冇關注
過。

●香港文匯報記者 杜思文

林兆彬盲反花墟 鄭錦滿明寸咪扯疫情
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��

●因「支聯
會」年宵攤位
內容與賣花無
關，食環署決
定即時終止其
使用協議。
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